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Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

3. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 08.02.2023 

od 18:15 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení zasedání  
 
Mimořádné zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města 
Ing. Marianem Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 19 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 18:17 h. Omluvena byla Mgr. Lenka 
Semelová, DiS. a Mgr. Mgr. Přemysl Janík. 
 
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
 
Vyhotovením zápisu a sčítáním hlasů pověřil Kateřinu Ozank. 
 
Ověřovateli zápisu určil Mgr. Markétu Prouzovou a Roberta Kolaříka.  
 

2.  Stanovení postupu k rozhodnutí Ministerstva vnitra České republiky 

Ing. Marian Ležák 
 
Shrnutí (rekapitulace) k bodu hlasování. 
 
Mgr. Lebloch  
Použijeme důkazný materiál všech jeho spisu, co jsme shromáždili? 
 
Pan XXXXX potvrdil, že ano. 
 
Mgr. Prouzová 
Jaký to má dopad na město, s čím máme počítat? 
 
Ing. Ležák  
Je to podnět připojení se k trestnímu oznámení za maření úkonu úřední osoby z nedbalosti 
s dopadem na naše občany i město. Jedná se o přístup k zastupitelstva k obeznámení s touto 
skutečností.  
 
Mgr. Prouzová 
Proč jsme se to dozvěděli teprve před 14 dny, my jako zastupitelé a rada to věděla už 
v listopadu.   
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Ing. Ležák  
Rada dostala základní informace s tím, že bude vhodnější celou problematiku odprezentovat 
na jednání zastupitelstva. V prosinci proběhlo první řádné zastupitelstvo s plným programem 
a bylo dohodnuto s žadateli, že se celá problematika otevře na následujícím pracovním 
zastupitelstvu v lednu. Zde se dohodlo, že bude svoláno za 14 dnů řádné zastupitelstvo, kde 
se to odhlasuje.    
 
Mgr. Prouzová 
Mimořádné zastupitelstvo mohlo být svoláno i v prosinci.    
 
R. Kolařík  
Bylo potřeba i dořešit identifikace podle typografie a vstupovaly do toho ještě jiné aspekty.  
 
Pan XXXXX 
Není to ještě u konce, i právníky jsem žádal o oddálení. Ty důkazy se dodají ještě později, věci 
jsou neustále v běhu.  
 
Ing. Gergela  
Kdy se podá ta žaloba, myslím datumově?  
 
Pan XXXXX 
Do měsíce. Teď probíhá číslování důkazů a řazení do časové osy.  
 
Mgr. Prouzová 
Proč ne žaloba na Ministerstvo vnitra?  
 
Ing. Ležák  
Chceme jít cestou pochybení u konkrétní osoby. 
 
R. Kolařík  
Určitě je lepší žalovat konkrétní osobu.  
 
J. Michálek  
Žalovat ministerstvo není vhodné. 
 
Proběhla diskuze.  
 
Usnesení 58/Z3/2022-2026 

I. Zastupitelstvo města Luhačovice 

souhlasí  

s připojením Města Luhačovice k trestnímu oznámení za maření úkonu úřední osoby 
z nedbalosti. 
Hlasování Pro: 19 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
 
 
 



3 

 

3. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 3. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 18:45 h. 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé:  Mgr. Markéta Prouzová  ………………………………………. 
    
datum podpisu: …………………………….    
 
 

Robert Kolařík   ………………………………………..   
 
datum podpisu: …………………………….  
 
 
 
Zapsala: Kateřina Ozank .………………………………. 
 
datum vyhotovení zápisu: ……………….. 
 

 


